
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXXVIII/2022 

LXXXVIII Sesja w dniu 29 września 2022, obrady rozpoczęto 29 września 2022 o godz. 

14:30, a zakończono o godz. 19:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn. zm.) otworzyła LXXXIII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 



Obecność potwierdziło 12 radnych, zatem Przewodnicząca oznajmiła, że obrady 

 są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny Karol Kolny dołączył do obrad posiedzenia sesji o godz. 14:50 

Radny Sebastian Zimnal dołączył do obrad posiedzenia sesji o godz.14:33  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIV Sesji Rady Miasta z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 1 września 

2022 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 5 września 

2022 roku. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Organizacja ruchu drogowego na ulicy Zawiszy Czarnego w Lędzinach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVIII/108/19 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 26 września 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Lędziny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

 dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

jednego roku – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność 

Gminy Lędziny. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech 

lat – kolejnych umów najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy 

Lędziny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty  



|oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Zarząd Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej „Partner” Sp. z o.o. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Komunikaty i informacje. 

18. Zakończenie. 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad LXXXVIII Sesji  

w dniu 29.09.2022 r. o projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny  

na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 ZA (10)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (3)Hubert Handy, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne; 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przyjęcie protokołu z LXXXIV Sesji Rady Miasta z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 

 Przyjęcie protokołu z LXXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 1 września 2022 

roku. 

Przyjęcie protokołu z LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 5 września 2022 

roku. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Organizacja ruchu drogowego na ulicy Zawiszy Czarnego w Lędzinach. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVIII/108/19 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 26 września 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

 dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony jednego roku 

– kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnych umów najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy Lędziny. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty  

|oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 



Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Zarząd Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

„Partner” Sp. z o.o. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny. na 2022 rok. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Komunikaty i informacje. 

Zakończenie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIV Sesji Rady Miasta z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 

 

Protokół został podjęty. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXIV Sesji Rady Miasta z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 1 września 

2022 roku. 

Protokół został podjęty. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z LXXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 1 września 2022 

roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 



NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

 

5. Przyjęcie protokołu z LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 5 września 

2022 roku. 

Protokół został podjęty. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 5 września 2022 

roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1)Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny omówiła sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy 

 w okresie międzysesyjnym, następnie odpowiadała na pytania Radnej Anny Wysockiej  

w temacie opracowania uproszczonego planu urządzania lasu gminy Lędziny, dochodzenia 

należności za nieterminowe zapłaty czynszu za dzierżawę handlową  

Przewodnicząca Rady Miasta zakończyła dyskusję.  

Rozpoczęcie punktu 11:15, zakończenie punktu 27:37 

 

Radny Karol Kolny zadawał pytania Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Miejskiej  

dotyczące kontynuacji budowy chodzika na ulicy Mickiewicza  

Rozpoczęcie punktu 27:37, zakończenie punktu 30:24 

 

W dyskusji wzięli udział Skarbnik Miasta Kinga Drabik, Radny Edward Urbańczyk, 

Burmistrz Miasta Lędziny Radny Karol Kolny w temacie przekroczenia budżetu, gazety 

miejskiej. 

Rozpoczęcie punktu 30:24, zakończenie punktu 32:22 



 

7. Organizacja ruchu drogowego na ulicy Zawiszy Czarnego w Lędzinach. 

Starosta Powiatowy Bernard Bednorz przypomina jak zaczęła się budowa strefy 

ekonomicznej oraz jakie były wymogi węzła. Określił możliwości ograniczeń ruchu które 

mogłyby powstać, przeczytał również fragmenty odpowiedzi na pismo mieszkanki ulicy 

Zawiszy Czarnego. Wspomina także jak wykorzystał Rozdanie Polskiego Ładu oraz węźle 

który prowadzi do strefy ekonomicznej, przyszłych miejscach pracy. 

Rozpoczęcie punktu 32:22, zakończenie punktu 54:54 

 

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu Marek Spyra wypowiedział się w temacie węzła  

i centrum logistycznego, miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, rozwiązania 

problemów mieszkańców ulicy Zawiszy Czarnego, łączniku ulicy Zawiszy Czarnego 

Rozpoczęcie punktu 54:54, zakończenie punktu 1:07:43  

 

Przedstawicielka mieszkańców ulicy Zawiszy Czarnego Katarzyna Badura oraz mieszkanka 

Ewelina Niemiec zadawały pytania Burmistrz Miasta Lędziny dotyczące wniosku o przejazd 

autobusu ulicą Zawiszy Czarnego, poprawek do projektu szykan oraz dotyczące działań 

Burmistrz Miasta w sprawie problemu mieszkańców. 

Rozpoczęcie punktu 1:07:43, zakończenie punktu 1:23:04 

 

Następnie wypowiadał się członek poprzedniej Kadencji Rady Miasta Radny Edward 

Urbańczyk w sprawie łącznika do strefy ekonomicznej. Wiceprzewodniczącym Rady Miasta 

Szymonem Simoniczem odniósł się do wypowiedzi Radnego Pawła Wanota w temacie 

studium oraz uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego. Następnie Starosta 

Powiatowy Bernard Bednorz odpowiedział na pytanie Radnego Pawła Wanota dotyczące 

przebudowy odcinka drogi przed wiaduktem Olszyce, oraz odniósł się do wypowiedzi 

Radnego Szymona Simonicza. 

Rozpoczęcie punktu 1:23:05, zakończenie punktu 1:38:31  

 

Starosta Powiatowy Bernard Bednorz poinformował mieszkańców o zamknięciu ulicy 

Wygody na 330 dni. 

 

W dyskusji wzięli udział Burmistrz Miasta, Radny Tomasz Kostyra w temacie powstania 

chodnika na odcinku drogi przed wiaduktem Olszyce, punktu gdzie policja może się ustawić 



aby kontrolować ruch drogowy, zamknięcia ulicy Wygody. warunkach aby móc wykonać 

łacznik do ulicy Zawiszy Czarnego (studium, plan zagospodarowania przestrzennego).    

Rozpoczęcie punktu 1:38:31 , zakończenie punktu 1:55:52 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos zarządziła przerwę w obradach. 

 

W dyskusji wzięli udział Radny Sebastian Zimnal, Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej 

Jacek Saternus, Radny Powiaty Marek Spyra, Radny Łukasz Kuczek, Radny Bogusław 

Dzierżak na temat szykan przy wjeździe na węzeł Olszyce oraz studum, wniosku 

mieszkańców w sprawie przejazdu autobusu. Burmistrz Miasta Lędziny odczytała list 

skierowany do Starosty Powiatu Bernarda Bednorza dotyczący rozwiązań problemu 

mieszkańców ulicy Zawiszy Czarnego. Radny Tomasz Kostyra zaproponował aby udostępnić 

projekt szykan.  

Rozpoczęcie punktu 2:08:14, zakończenie punktu  2:31:18 

 

Starosta Powiatowy Bernard Bednorz podsumował swoje uczestnictwo w XLXXVIII Rady 

Miasta Lędziny. Burmistrz Miasta przedstawiła realne możliwości pomocy mieszkańcom 

ulicy Zawiszy Czarnego na dzień odbycia Sesji.   

Rozpoczęcie punktu 2:31:19, zakończenie punktu 2:43:46 

 

Mieszkańcy wypowiadali się oraz zadawali pytania dotyczące studium oraz planu 

zagospodarowania terenu, powstania nowych hal przed węzłem Olszyce. 

Rozpoczęcie punktu 2:43:46, zakończenie punktu 2:55:08 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz wniósł wniosek o zakończenie dyskusji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Wiceprzewodniczacego Szymona Simonicza o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Handy 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVIII/108/19 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 26 września 2019r. w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Maria Głos poddała pod głosowanie 

punkt posiedzenia. 

Uchwałą została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVIII/108/19 Rady Miasta Lędziny z dnia  

26 września 2019r. w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2)Hubert Handy, Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Maria Głos poddała pod głosowanie 

punkt posiedzenia 

Uchwala została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 



 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Hubert Handy, Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk dopytał o koszty zmiany nazwy drogi wewnętrznej. 

Zastępca Burmistrza odniosła się do wypowiedzi radnego. 

Uchwala nie została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4)Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

jednego roku – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność 

Gminy Lędziny. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Maria Głos poddała pod głosowanie 

punkt posiedzenia. 

Uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 



 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony jednego roku 

– kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnych umów najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy 

Lędziny. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Maria Głos poddała pod głosowanie 

punkt posiedzenia. 

Uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnych umów najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy Lędziny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty  

oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 



kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

Skarbnik Miasta Lędziny omówiła zmiany w uchwale. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos poddała pod 

głosowanie punkt posiedzenia. 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (1)Karol Kolny 

PRZECIW (7)Maria Głos, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Zarząd Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej„Partner” Sp. z o.o. 

Uchwała została podjęta 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Zarząd Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej„Partner” Sp. z o.o. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1)Tadeusz Ingram 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Lędziny na 2022 rok. 

Rozpoczęcie punktu 3:10:00, zakończenie punktu 3:30:10 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos zarządziła przerwę w obradach. 

 

W dyskusji wzięli udział Radny Łukasz Kuczek, Rady Paweł Wanot, Radny Tomasz Kostyra, 

Radny Sebastian Zimnal, Skarbnik Miasta Lędziny w temacie wniosku złożonego przez 

radnego, wynagrodzenia pracowników. Radny Bogusław dzierżak zwrócił uwagę  

na prawdopodobnie źle sformułowane wnioski. Radny Łukasz Kuczek odniósł się  

do wypowiedzi.  

Rozpoczęcie punktu 3:30:10, zakończenie punktu 4:28:32 

 

Przewodnicząca poddała po głosowanie następujące wnioski. 

 

1.Wniosek Klubu "Wspólnie dla Lędzin" o treści : Wprowadzić proponowane przez 

Burmistrza zmiany do budżetu po stronie wydatków dotyczące działów 801, 852, 855 

 i 900 i zrównoważyć po stronie dochodów z subwencji dział 758 oraz z działów 801 i 900  

a brakujące z dochodów bieżących.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (8)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (4) Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (1)Tadeusz Ingram 

 

2.Wniosek Klubu "Wspólnie dla Lędzin" by pozostawić w budżecie zmiany dotyczące 

Metropoli po stronie wydatków i dochodów".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (3)Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (1)Tadeusz Ingram 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz  

z przegłosowanymi wnioskami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 ZA (12)Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (1) Tadeusz Ingram 

 

Wnioski zostały podjęte. 



 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Łukasz Kuczek, Radna Elżbieta Ostrowska oraz Radny Edward Urbańczyk 

przedstawili swoje zapytania i interpelacje. 

 

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca poddała po głosowanie następujące wnioski: 

 

1.Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści ,,Wnioszę o uzupełnienie brakjących 

elementów progów zwalniających na ul. Zacisze".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Hubert Handy 

NIEOBECNI (1)Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

2.Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści ,,Wnoszę o naprawę uszkodzonej 

linki podtrzymującej siatkę chroniącą dzieci korzystające z boiska wielofunkcyjnego 

przy ul. Ułańskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal  



NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

3.Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści ,,Wnoszę o wymianę uszkodzonej 

tablicy ,,Regulamin korzystania z boiska wielofunkcyjnego przy ul. Ułańskiej".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

4.Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o wystosowanie pisma do Spółki 

Restrukturyzacji Kopalń o montaż progu zwalniającego na osiedlu Ziemowit przy placu 

zabaw nr działki 2636/76.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

5.Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o ponowny wniosek o wystosowanie pism  

do właścicieli terenów przy torach kolejowych między osiedlem Ziemowit a Długosza  

w sprawie uprzątnięcia terenów. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

6.Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o przeznaczenie z nadwyżki ze sprzedaży 

działek na montaż wiaty przystankowej na osiedlu Ziemowit.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

7.Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o wystosowanie pisma do PGG w celu 

uprzątnięcia terenu placu autobusowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 



BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (2)Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

8.Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o naprawę progu zwalniającego oporzez 

usunięcie uszkodzonego elementu i tym samym skrocenie progu przy posesji na  

ul. Folwarczna 26. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

9.Wniosek Radnego Tomasza Kostyry o ujęcie w budżecie Miasta Lędziny na 2022r. 

wykonania inwestycji polegającej na budowie wodociągu przy ul. Karola Miarki. Środki 

na inwestycję zabezpieczyć z wykonanej sprzedaży majątku Gminy. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

PRZECIW (6) Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany negatywnie. 



 

10.Wniosek radnego Pawła Wanot o treści: " Wnoszę o zalepienien dziury w asfalcie 

 na ulicy Stadionowej".  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

11.Wniosek radnego Pawła Wanot o treści: " Wnoszę o przycięcie drzew nachodzacych 

na linię wysokiego napięcia na ulicy Fiołkowej. W razie braku środków wnoszę 

 o poinformowanie przedsiębiorstwa Tauron o konieczności przycięcia drzew".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2)Karol Kolny, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1)Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

12.Wniosek radnego Pawła Wanot o treści: Wnoszę o ujęcie w budżecie na rok 2022 

zadania polegającego na wykonaniu projektu oświetlenia na ul. Panoramy. Jako źródło 

finansowania wskazuję środki z niezrealizowanego zadania projektu z ul. Partyzantów".  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (4)Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

PRZECIW (7)Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany negatywnie. 

 

13.Wniosek radnego Tomasza Kostyra o treści: Proszę o przycięcie drzew 

ograniczających światło przejazdu ulicy Wapiennej".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) Karol Kolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

14.Wniosek radnego Tomasza Kostyra o treści: " Wnioskuję o podjęcie działań  

w zakresie komunalizacji działek przebiegających pod ulicę Kasztanową a należących  

do Skarbu Państwa".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Maria Głos, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

PRZECIW (5)Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Łukasz Kuczek, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1)Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany negaytywnie. 

 

15.Wniosek radnego Tomasza Kostyra o treści: " Prosze o podjęcie działa w celu 

ustalenia stanu prawnego odcinka wjazdowego ulicy Lipuszowej". 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6)Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Paweł 

Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maria Głos, Karol Kolny, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

16.Wniosek radnego Karola Kolny o treści: " Wnoszę o uzupełnienie brakującego 

elementu progu zwalniającego na ul. Lewandowskiej (wniosek nierealizowany od marca 

2022 r.)" .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 



17.Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o przeniesienie październikowej Sesji Rady 

Miasta na dzień 25 października 2022 roku z powodu Święta Wszystkich Świętych. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (10)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2)Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (3)Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

 

Radny Sebastian Zimnal oświadcza że w dniu 23 sierpnia 2022 złożył rezygnację z 

członkostwa Klubu ,,Wspólnie dla Lędzin’’ 

 

18. Komunikaty i informacje. 

 

Radny Bogusław Dzierżak poinformował że podtrzymuje iż wnioski były źle sformułowane. 

Radny Edward Urbańczyk przedstawił informację o możliwości naprawy przejazdu 

kolejowego. 

Radny Tomasz Kostyra poinformował aby zabezpieczyć domy w czujniki tlenku węgla na 

czas okresu grzewczego. 

 

19. Zakończenie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 19:17 obrady 

LXXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady LXXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

 

 

 

 



Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=QZ4ncn9i_gI  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=QZ4ncn9i_gI

